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Waarom mogen sportscholen fitnesscentra en binnen sporten niet starten

• Op basis van de literatuur is er geen goede risico inschatting te maken van de kans op

verspreiding van SARS CoV 2 door binnen sport
• Wei is het aannemelijk dat sport de kans op overdracht van het virus vergroot en dat het

risico van binnen sporten groter is dan dat van buiten sporten ook wanneer men zich aan

dezelfde maatregelen houdt

• Anderhalve meter afstand is waarschijnlijk niet in alle gevallen voldoende om het risico op

overdracht van het virus tot een aanvaardbaar niveau terug te brengen Onduidelijk is

welke onderlinge afstand afdoende zou zijn

Waarom wordt vastgehouden aan 1 September als mogelijke openstelling

• We varen daarin op het kompas van de experts in het OMT die aangeven dat eerdere

opening van de sportscholen onverantwoord zou zijn
• Dit heeft te maken met de onduidelijkheid die er nog bestaat rondom de zogenaamde

aerosolen de kleine virusdeeltjes
• Deze deeltjes zouden volgens een aantal onderzoeken kunnen overleven in de lucht en

zouden wanneer iemand sport of beweegt een grotere afstand dan 1 5 meter kunnen

afieggen
• Met name in binnen locaties zou dit kunnen leiden tot een verdichting van het virus en

daarmee een besmettingshaard kunnen vormen

• Wetenschappers hebben nog onvoldoende inzichtover de rol die aerosolen spelen in de

verspreiding van het virus en hoe dit tegen kan worden gegaan
• Om het risico op besmettingshaarden in de sport te voorkomen is het advies van de

experts in het OMT om binnen sporten voorlopig niet toe te staan

• Het OMT ziet gezien de onzekerheden onvoldoende onderbouwing om een richtinggevend
advies uit te brengen over het loslaten van het concept van gefaseerde versoepeling zoals

aangegeven in de routekaart van het kabinet

• Op basis van dat advies heeft het kabinet de opening van de fitness op 1 September gezet

Wanneer is het zinvol om verder te praten over vervroegde opening
• Sportscholen fitnesscentra en binnen sporten kunnen op basis van het afwegingskader dat

RIVM heeft vastgesteld voor deze bedrijven de protocollen aanscherpen
• Het is belangrijk eerst wat stappen verder te zijn in het proces om te kijken wat de

effecten zijn van andere versoepelingen
• Eind juni kunnen we op basis van de dan beschikbare wetenschappelijke gegevens een

besluit nemen

Hoe ziet het steunpakket voor sportscholen fitnesscentra en binnen sporten emit en

wanneer kunnen bedrijven hier gebruik van maken


